
Den 13. juni 2022 

 

 

10-dages forespørgsel vedrørende lokalplan 1125 
 
 

1. Er den betingede handel mellem kommune og bygherre (af arealet til etablering 
af kommunal institution) omfattet af udbygningsaftaler mellem bygherre og 
kommunen og er der indgået en udbygningsaftale? 

 
2. I bekræftende fald bedes oplyst om aftalens indhold oplyst til borgerne i 

forbindelse med høringen og til byrådet i forbindelse med byrådsbehandlingen? 
 

3. I benægtende fald bedes oplyst om dette er almindelig praksis?  
 

4. Har boligbebyggelsen et omfang der normalt ville udløse et kommunalt 
forlangende om almene boliger? 

 
5. I bekræftende fald bedes oplyst om der er en sammenhæng mellem 

prisfastsættelsen af den af kommunen erhvervede grund til etablering af en 
kommunal institution og udeladelsen af almene boliger i projektet? 

 
6. Hvad er den procentuelle andel af almene boliger af boligmassen indenfor 

skoledistriktet? 
 
7. Giver denne andel anledning til at undlade almene boliger indenfor 

lokalplanområdet? 
 

 

De bedste hilsener 

 

Metin Lindved Aydin, Radikale Venstre 
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